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Vzpomínáte, jak v roce 2011 došlo k velkým diskuzím ohledně parkování u tehdy vznikajícího
tréninkového a servisního centra Škoda v Kosmonosích? Jak se nakonec pružně vyložilo znění
územního plánu (který zakazoval vznik parkoviště), a vznikla tak takzvaná multifunkční plocha,
tedy přes den parkoviště a večer, v noci a o víkendech hřiště? Jak pak navíc o pár let později
rada města posunula čas proměny z parkoviště na hřiště z páté odpolední až tuším na
sedmou? Pravděpodobně ano - ten příběh je stále živý, o čemž se někteří kosmonosáci
přesvědčují relativně často.

  

A asi nejen kosmonosáci. Možná vás, stejně jako mě, často obtěžuje zvláštní osoba ve
výstražné vestě, která vás zastaví na parkovišti u Lidlu, a která na vás sesílá hromy a blesky v
momentě, kdy projedete, protože prostě jedete nakoupit a nějaký lístek vás nezajímá. Pak se
lístek musí při výjezdu odevzdávat, a když jej nemáte, horko těžko vysvětlujete, že jste jej
nedostali nebo někde ztratili. Firma Lidl by si měla uvědomit, že někteří z nás tam pak radši pro
ranní pečivo nezajíždí. Viníkem ale Lidl není - ten se jen takto (uživatelsky nepříjemně) brání
tomu, aby mu polovinu parkoviště zabrala auta mířící na školení do škodováckého tréninkového
centra. Kde udělali škodováci před lety chybu? Jak to, že oficiální parkoviště je většinou plné a
auta musí parkovat jinde? A bohužel nejen u Lidlu. A teď se ten problém týká kosmonosáků,
kteří bydlí v okolí servisního centra, a řidičů, kteří ráno využívají Zahradní ulici například k cestě
do a ze školky. A těch není málo.

      

Když je na parkovišti u Lidlu onen "správce" ve výstražné vestě, jsou auta zaparkována po
okolí. Zhruba před dvěma až třemi týdny byla zcela zaplněna pravá strana Zahradní ulice ve
směru od Podzámecké ulice až k rampě Lidlu. Jelikož proti mě pořád jezdila auta, stál jsem
snad dvě minuty s blinkrem na místě a musel dát přednost všem protijedoucím autům, protože
dvě auta by se na silnici nevešla. Za mnou se samozřejmě vytvořila kolona podobně blikajících
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aut. Druhou variantou je parkování v ulici Brigádnické. Z toho zase musí mít radost majitelé
domů v této oblasti.  Situaci na tomto místě dnes ráno (16.2. v 8:00 hod.) dobře dokresluje
přiložená fotografie.

  

Existuje-li takovéto řešení, proč by se někdo staral o dořešení situace, že? To by se asi musela
ozvat většina lidí, kterým tato auta před domem a na komunikacích vadí, aby s tím naše radnice
začala něco dělat. Předchozí vedení se staralo spíše o navázání intenzivních přátelských
vztahů se škodovkou (nic proti), jinými slovy město vycházelo firmě Škoda vstříc, a za to se
Škoda městu revanšovala, a asi stále revanšuje. Na tom není nic špatného, jen je třeba mít
pořád na paměti, že "faktor pohody" občanů města musí být o stupeň výše, než spokojenost
firmy, která v katastru města podniká (aspoň o kousek, prosím).

  

david.odnoha@seznam.cz
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